شروط وأحكام الحملة الترويجية الخاصة بالعودة إلى المدارس لحسابات أموالي للقصر



Back to school for ADIB Amwali Minors Accounts Terms and Conditions

Terms & conditions apply

- 1. Total 10 winners of this Campaign
 - A. 10 winners: a tablet worth 3,000 AED for each winner
 - B. Double coupon for new ADIB Amwali account opening
- 2. Minimum new spend on back to school items is AED 500 or more
 - 1 coupon for every cumulative spend of AED 500 with ADIB Amwali Debit card to participate in the draw. For every additional cumulative spend of AED 500, the customer will get an additional coupon to enter. For e.g. AED 1000 = 2 coupons
- The total spend amount that will be involved in the calculation of the total number of eligible coupons in the draw will be calculated based on the total spend between 25th August and 30th September.
- 4. A customer can only win once.
- Each customer will earn unlimited entries to the draw.
 New customers who open the Amwali account during the Campaign Period will be entitled to earn double coupons that the current Amwali customers get. For e.g. AED 1000 = 2 X 2 coupons
- 6. This offer is valid from 25th August till 30th September 25 (the "Campaign Period").
- 7. This offer is valid for new and existing Amwali account holders who are between 8 to 18 years holding ADIB Amwali Debit card
- 8. Prize will only be earned by meeting the above-mentioned conditions.
- Prize Distribution Mode: Lucky Draw using the new Raffle Draw System and to be conducted as scheduled by ADIB Marketing.
- 10. Existing and new customers may participate in this Campaign, should they meet the required criteria.
- By participating in this Campaign, guardian/ custodian agrees to be bound by all other General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services.

تطبق الشروط والأحكام

- العدد الإجمالي للفائزين 10 في هذه الحملة الترويجية كما بلي:
- أ. عشـرة فائزيـن بجهـاز لوحـي بقيمـة 3,000 درهــم لـكل فائـز
- ب. الحصول على قسائم مضاعفة عنـد فتـح حسـاب جديـد لأموالــى
- 2. الحـد الأدنــى لشــراء مســتلزمات العــودة للمــدارس هــو 500 درهــم أو أكثــر
- قسيمة واحدة مقابل إنفاق تراكمي يساوي مبلغ 500 درهـم باستخدام بطاقـة أموالـي للخصـم المباشـر للمشـاركة فـي السـحب. سـوف يحصـل المتعامـل علـى قسـيمة إضافيـة مقابـل كل إنفـاق إضافـي بمبلـغ تراكمـي يسـاوي 500 درهـم لدخـول السـحب. علـى سـبيل المثـال 1000 درهـم = 2 قسـيمتين
- ق. ســوف يتـــم حســاب عــدد القســائم المؤهلــة للســحب بنــاء علـــ مبلــ الإفــاق الإجمالــي فـــي الفتــرة مــا بيــن
 25 أغسطس 30 سبتمبر 2025
 - يمكن للمتعامل أن يربح مرة واحد فقط.
- السيحصل كل متعامل على فرصة دخول غير محدودة في السحب، وسيحصل المتعاملون الجدد الذين يقومون بفتح حساب أموالي خلال فترة الحملة الترويجية على ضعف عدد القسائم التي يحصل عليها متعاملو أموالي الحاليون. (مثال: 1000 درهم = 2x2 قسائم)
- 6. يسـري هــذا العـرض مــن 25 أغسـطس 30 سـبتمبر 2025 ("فتـرة الحملـة الترويجيـة").
- آ. يسـري هــذا العـرض علــن حاملــي حسـابات أموالــي الجُــدد
 والحالييــن الذيــن تتــراوح أعمارهــم بيــن 8 و18 عامًـا ولديهــم
 بطاقــات أموالــن للخصــم المباشــر لــدى المصــرف.
- 8. يتم الحصول على الجائزة عند استيفاء الشروط المذكورة أع لاه فقط.
- و. طريقة توزيــ الجوائــز؛ يجــري الســحبباســتخدام نظــام الســحب الجديــد وفــق مــا تقــرره إدارة التســويق فـــي المصــرف.
- 10. يمكـن للمتعامليـن الحالييـن والجـدد المشـاركة فـي هـذه الحملـة الترويجيـة، إذا اسـتوفوا المعاييـر المطلوبـة.
- 11. بالمشاركة في هـخه الحملـة الترويجيـة يوافـق ولـي الأمـر/ الوصــي علــى الالتــزام بجميـــ الشــروط والأحــكام العامــة الأخــرى للحســابات والخـدمــات المصرفيــة الإســلامية.

شروط وأحكام الحملة الترويجية الخاصة بالعودة إلى المدارس لحسابات أموالي للقصر



Back to school for ADIB Amwali Minors Accounts Terms and Conditions

- 12. ADIB may also announce the results of the draw prizes through any other means of communication at its sole discretion.
- 13. ADIB at its sole discretion provides opportunities to win prizes. ADIB reserves the right, at its absolute discretion, to vary, delete or add to any of these terms and conditions from time to time with prior 60 Days' notice in accordance with the Regulations of the Central Bank of the UAE.
- 14. Prize is granted at the sole discretion of ADIB from Shareholders' funds and awarding it, even if all conditions are satisfied, shall not represent an obligation on ADIB, and neither awarding it, nor recurring awarding it, shall represent an obligation on ADIB to award it in any way.
- 15. ADIB's decision and records regarding the prize will be final and legally binding.
- 16. Winners will be announced within 60 calendar days of the Campaign end date.
- 17. These Terms and Conditions shall be governed by and construed as to matters not specifically provided for herein in accordance with the Federal laws of the UAE as applied by Abu Dhabi courts to the extent such laws do not contradict with the rules and principles of the Islamic Shari'a as set out in the Shari'a Standards of the Accounting and Auditing Organization of the Islamic Financial Institutions as interpreted by the Internal Shari'a Supervisory Committee of ADIB. Abu Dhabi courts shall have exclusive jurisdiction over any matter or dispute arising out of or in connection with these Terms and Conditions.
- 18. ADIB staff children who hold or open a new Amwali account are excluded from this campaign

- 12. يجـوز للمصـرف أيضًـا الإعـلان عـن نتائـج جوائـز السـحب عـن طريـق أي وسـيلة اتصـال أخـرى وفقًـا لتقديـره المطلـق.
- 15. يوفر المصرف وفقًا لتقديره المنفرد فرصًا للفوز بجوائز ويحتفظ بالحق في تغيير، أو حذف، أو إضافة أي من هذه الشروط والأحكام من وقت لآخر مع إشعار مسبق قبل 60 يومًا وفقًا لأنظمة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.
- 14. تُمنــــ5 الجائــزة وفقــاً لتقديــر المصـــرف المطلــق مـــن أمــوال المســـاهمين، ولا يكـــون منحهــا ولــو مـــــ3 الســتيغاء جميــــ3 الشــروط التزامــاً علـــى المصــرف، ولا يشــكل منحهــا، ولا تكــرار منحهــا، التزامــاً علـــى المصــرف بمنحهــا بحــال مـــن الأحــوال.
- 15. يكون قـرار المصـرف وسـجلاته المتعلقـة بالجوائـز نهائيـاً وملزمـاً قانونـاً.
- 16. سـوف يتــم الإعــلان عــن الغائزيــن خــلال 60 يومــاً مــن تاريــخ انتهــاء الحملــة الترويجيــة.
- تُحكِم هـذه الشروط والأحكام وتُفسر فيما لـم يـرد بـه نص فيـه وفقًا للقوانيـن الاتحاديـة لـدولـة الإمـارات العربيـة المتحدة كمـا هـي مطبقـة فـي محاكـم إمـارة أبوظبـي المتحدة كمـا هـي مطبقـة فـي محاكـم إمـارة أبوظبـي إلـى الحـد الـذي لا تتعـارض فيـه هـذه القوانيـن مـع مبـادئ وأحـكام الشـريعة الإسـلامية وفقـاً لمـا هــو محـدد فـي المعاييـر الشـرعية الصادرة مـن هيئـة المحاسبة والمراجعـة للمؤسسات الماليـة الإسـلامية كمـا تفسـرها لجنـة الرقابـة الشرعيــة الداخليـة للمصـرف. يكـون لمحاكـم أبوظبـي الشرعيــة الداخليـة للمصـرف. يكـون لمحاكـم أبوظبـي اختصـاص حصـري للنظـر فـي أي مسـألة أو نـزاع قـد ينشـاً أو يتعلــق بهــذه الشـروط والأحـكام.
- 18. يُستثنى أبنــاء موظفــي المصــرف الذيــن لديهــم حســابات أموالــي أو الذيــن يقومــون بفتـح حســابات أموالــي مــن هـــذه الحملــة الترويجيــة.